
Afd 35, Bestyrelsesmøde d. 22 april 2024. 

 

Tilstede: Kim Lindberg, Carlo Ladegaard, Trine Butterworth 

 

Pkt. 1. Blomsterløg i grønne områder. 

           

Plan over nedsætning af blomsterløg i plæner og rabatter er udarbejdet af blomsterudvalget. 

Der foreligger 2 forslag, bestyrelsen kan nikke ja til begge. Carlo tager dem med forbi 

Karsten i løbet af ugen til godkendelse. Hans Peter Hollænder har åbnet op for at Søbo kan 

betale for blomsterløg til nedsætningen. Kim har efterfølgende afklaret med HP at budgettet 

for dette er max. 2000 kr. Blomsterudvalget sørger for indkøb. 

Når alt er på plads udsendes forslaget som information til alle beboere af kontoret, 

Blomsterudvalget vil herefter melde en dato ud og invitere alle beboere til at deltage i 

nedsætningsarbejdet ud fra den godkendte plan. Dette kan dog først gøres når 

flisebelægning under borde/bænke er afklaret. 

 

Pkt. 2. Flisebelægning under bord/bænkesæt 

 

Carlo og Trine har afsat markeringer for 2 pladser til 1 bord til hver mellem blok B og 

rækkehusene, samt 1 større areal til 2 bord/bænkesæt og evt ekstra stole/grill på arealet 

mellem blok A og rækkehusene. 

Placering/størrelse drøftes/godkendes af Karsten når der er markvandring. Vi afventer dato 

på dette, men det har været i start Maj de andre år. 

Når dette er på plads informeres beboerne, samme procedure som ved blomsterplanerne. 

 

Pkt. 3. Regnskab 2023 

 

Regnskab godkendt og underskrevet af bestyrelsen. 

 

  


